
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

           

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
Αθήνα, 06/11/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 
 
ΘΕΜΑ:  «Σε οριακή λειτουργία το Κέντρο Υγείας Γαστούνης στην Ηλεία» 

 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Όπως μας αναφέρουν οι κάτοικοι της Γαστούνης, οι συνεχείς μετακινήσεις ιατρικού 
προσωπικού από το Κέντρο Υγείας και τα επτά Περιφερειακά Ιατρεία της περιοχής προς 
άλλες υγειονομικές μονάδες έχουν επιδεινώσει στο έπακρο την κατάσταση λειτουργίας του 
Κ.Υ Γαστούνης στην Ηλεία. Συγκεκριμένα, γίνεται λόγος για τις αποσπάσεις τριών γιατρών 
προς υγειονομικές δομές της Αχαΐας, άλλων δύο, προσφάτως, στο Νοσοκομείο Αμαλιάδας 
και για την παραίτηση ενός γιατρού από το Περιφερειακό Ιατρείο Τραγανού. Οι εν λόγω 
μετακινήσεις, όπως μας αναφέρουν, υπερβαίνουν τα δύο τρίμηνα ανά έτος κατά παράβαση 
της σχετικής νομοθεσίας. Ως προς το οργανόγραμμα του Κέντρου Υγείας, στις είκοσι οκτώ 
θέσεις του ιατρικού προσωπικού, υπηρετούν δώδεκα ιατροί, με τους τρεις να έχουν φύγει. 
Στις τριάντα δύο συνολικά οργανικές θέσεις νοσηλευτών, υπηρετούν μόνο δεκατρείς, ενώ 
από τις είκοσι επτά θέσεις του υπόλοιπου παραϊατρικού προσωπικού, καλύπτονται μόνο οι 
εννέα. Θεωρούν οι κάτοικοι της Γαστούνης ότι, ο κίνδυνος της μη λειτουργίας του Κέντρου 
Υγείας ως Κέντρο εφημεριών, αλλά και ως Κέντρο «Covid -19» για κάποιες μέρες το μήνα, 
εν όψει, μάλιστα, του δεύτερου κύματος του ιού, είναι πλέον ορατός, με ότι αυτό 
συνεπάγεται  για τους ίδιους τους κατοίκους του τοπικού Δήμου, καθώς και της ευρύτερης 
περιοχής. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Προτίθεσθε να διαπιστώσετε την αδιέξοδη κατάσταση που διαμορφώνεται στο άνω 
Κέντρο Υγείας, αποτρέποντας τις διαρροές προσωπικού, που προκαλούν την 
αποδυνάμωσή του;   
 

2. Προτίθεσθε να προχωρήσετε το ταχύτερο δυνατόν στην επαρκή στελέχωσή του ανωτέρω 
Κέντρου Υγείας με το απαραίτητο ιατρικό, νοσηλευτικό και παραϊατρικό προσωπικό, ώστε 
να αποκατασταθεί η εύρυθμη λειτουργία του προς όφελος της τοπικής κοινωνίας;  
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
https://www.patrisnews.com/%ce%b1%ce%ba%cf%84%ce%b9%ce%bd%ce%bf%ce%b3%cf%81%ce%b1%cf%
86%ce%af%ce%b1-%cf%84%ce%bf%cf%85-%ce%ba%cf%85-
%ce%b3%ce%b1%cf%83%cf%84%ce%bf%cf%8d%ce%bd%ce%b7%cf%82-%ce%b3%ce%b9%ce%b1%cf%84/ 
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